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Ook 2009 was weer een roerig politiek jaar voor het college. Omdat het wéér niet gelukt is 
om de communicatie met de inwoners van Ridderkerk goed op orde te krijgen, omdat het 
wéér niet gelukt is om de waardering voor het lokale bestuur omhoog te krijgen, terwijl dat 
zó ontzettend belangrijk is, omdat we elkaar zo hard nodig hebben om het wonen, leven en 
werken in Ridderkerk zo aantrekkelijk mogelijk te maken. De inwoners van Ridderkerk 
moeten er weer in gaan gelóven, er van overtuigd zijn dat we er voor hén zijn, dat we hen 
nodig hebben! Er ligt een duidelijke taak voor dit college om het vertrouwen van de 
inwoners van Ridderkerk terug te winnen, om over die kloof heen een brug te bouwen. Dat 
zal niet mee vallen, mensen geloven niet meer in de politiek, niet in de Haagse en niet in de 
Ridderkerkse politiek. Maar……….daar komt verandering in! Met de komende 
gemeenteraadsverkiezingen in het verschiet liggen er nieuwe kansen en mogelijkheden voor 
Ridderkerk. Immers we hebben het afgelopen jaar een nieuwe wethouder mogen 
begroeten, tevens hebben we een nieuwe gemeentesecretaris gekregen, komt er in maart 
een nieuwe raad en een nieuw college en als klap op de vuurpijl mogen we binnenkort ook 
een nieuwe burgemeester verwelkomen in Ridderkerk! Al deze bestuurlijke vernieuwingen 
bieden volop kansen voor de toekomst! 

 

WERK EN ECONOMIE 

 

Het is al weer ruim 1 jaar geleden dat de kredietcrisis ons heeft getroffen. Ondanks die 
recessie hebben de Ridderkerkse bedrijven zich aardig staande weten te houden en blijft de 
werkgelegenheid binnen de beroepsbevolking redelijk op peil. Het blijft echter van het 
grootste belang, mede door de toenemende vergrijzing, dat er veel energie wordt gestoken 
om de werkgelegenheid op peil te houden. Ook het creëren van stageplaatsen is van groot 
belang om de jeugdwerkloosheid tegen te gaan en terug te dringen. De samen aan de 
slagdag van oktober vorig jaar was een goed idee, het samenbrengen van de lokale 
werknemers en werkgevers ook. 

 We zijn nu 1 jaar verder, wat zijn resultaten tot nu toe? 

 

Ondanks dat de crisis relatief rustig is verlopen in Ridderkerk, heeft de voedselbank er steeds 
méér cliënten bij gekregen. Dat baart ons grote zorgen. De doelstelling dat, na deze 



collegeperiode, de voedselbank in Ridderkerk overbodig zal zijn wordt niet gehaald. 
Momenteel maken meer dan 50 gezinnen gebruik van de voedselbank. De fractie Lokaal 
Sociaal zal een voorstel indienen om van de nood een deugd te maken, nl om de 
voedselbank partner te maken van het lokale armoedebeleid. Als je de voedselbank als 
partner opneemt in je armoedebeleid neem je op een ándere manier je 
verantwoordelijkheid met als gezamenlijk doel: de armoede in Ridderkerk omlaag te 
brengen en de voedselbank overbodig te maken Daarnaast heb je de gebruikers van de 
voedselbank beter in beeld en kun je beter op hun individuele omstandigheden ínspelen. De 
een zal meer behoefte hebben aan een schuldhulpverleningstraject, een ander is geholpen 
met een re-integratietraject en weer een ander zal gebaad zijn bij budgetbeheer. Maatwerk 
leveren dus. Het is jammer dat het college zich zo weinig heeft laten zien bij de voedselbank, 
zeker als je je als doel stelt de voedselbank overbodig te maken. Rijk elkaar de hand en zoek 
de samenwerking met elkaar, het zal ons armoedebeleid alleen maar versterken.  

 

VRIJWILLIGERSWERK 

 

De belangstelling voor het vrijwilligerswerk loopt gaandeweg steeds verder terug. Terwijl we 
de komende jaren steeds vaker een beroep op hen moeten doen. Bij ieder aspect van de 
samenleving zijn vrijwilligers hard nodig. Steeds meer mensen haken af, de combinatie van 
werk, gezin en vrije tijd is vaak lastig. Nu het kabinet heeft besloten de pensioengerechtigde 
leeftijd omhoog te brengen van 65 naar 67 jaar zal dat een enorme negatieve invloed 
hebben op het aantal vrijwilligers en het animo daar toe. Immers degene die in de toekomst 
langer dóór moeten blijven werken zullen niet staat te trappelen om ná hun pensionering 
nog actief hun bijdrage aan de samenleving te leveren, als hun gezondheid dat al toe zal 
laten. Die hebben wel wat ánders te doen! Ouderen die nog wel voldoende tijd hebben gaan 
vaak buiten de schoolvakanties om op vakantie, zijn vaak langere tijd onderweg en daardoor 
niet beschikbaar. 

WAT KAN HET COLLEGE DOEN OM IN SAMENWERKING MET HET 
VRIJWILLIGERSONDERSTEUNINGSPUNT MÉÉR VRIJWILLIGERS TE WERVEN?  

 

Er is een pilot in Ridderkerk geweest om uitkeringsgerechtigden ín te zetten als vrijwilliger in 
hun eigen omgeving.  

WAT ZIJN DE RESULTATEN HIERVAN? En verdient het aanbeveling dit verder uit te 
breiden? 



 Wat zijn de mogelijkheden om uitkeringsgerechtigden verplicht in te zetten 
als vrijwilliger? Het verbreedt hun kansen op de arbeidsmarkt, verrijkt hun 
persoonlijk leven en zij bouwen een netwerk op. 

 

Hoe worden de clubs en verenigingen op de hoogte gebracht van het feit dat 
er uitkeringsgerechtigden ingezet kunnen worden als vrijwilliger?En wat zijn 
de resultaten tot nu toe? 

 

De fractie Lokaal Sociaal blijft er voorstander van om het vrijwilligerswerk breder onder de 
aandacht te brengen. Daarom hebben wij besloten een aantal vrijwilligersprojecten te 
omarmen. Dat kan zijn: voorlezen op een peuterspeelzaal, met ouderen en/of 
gehandicapten op pad te gaan, een handje helpen bij sportclubs en/of verenigingen, maar 
ook een biertje tappen bij Gooth-Stock! Lokaal Sociaal zal zich voor langere tijd aan zo’n 
project binden, om het vrijwilligerswerk te ondersteunen en om onze maatschappelijke 
betrokkenheid te onderstrepen. Ook willen wij in samenspraak met het 
vrijwilligersondersteuningspunt de mogelijkheden bekijken hoe je, om te beginnen in de 
bovenbouw van de basisschool het vrijwilligerswerk kan promoten en uit kan dragen. 
Vroeger hadden we een heitje voor een karweitje, nu zou je zo iets ook kunnen ontwikkelen 
in samenwerking met het basisonderwijs. 

 

De formulierenbrigade is op zich een prima project dat voor veel inwoners een uitkomst is, 
alleen wat de fractie Lokaal Sociaal vervelend vindt is dat de zogenaamde 
formulierenbrigade, een project waarbij uitkeringsgerechtigden met behoud van uitkering 
inwoners van Ridderkerk helpen bij het invullen van formulieren, zo slecht gefaciliteerd is. Zij 
helpen inwoners zonder enige vorm van privacy mensen bij het invullen van formulieren. Als 
je de trap afkomt kijk je recht in het gezicht van de invuller. Geen ideale situatie volgens ons. 
Ook jassen en tassen staan open en bloot onder de tafel. Daarnaast hebben zij zó weinig te 
doen dat je je af moet vragen of dit wel zo veel nut heeft. Erg motiverend en inspirerend is 
het in ieder geval niet Is het mogelijk om de uren voor deze vrijwilligers te bundelen? Bv 
maandagochtend van 10-12 uur woensdagmiddag van 2 tot 4? Dat lijkt ons veel efficiënter. 
Niets is zo demotiverend en kost zoveel energie als de hele dag niks zitten doen. Ook zou er 
een aparte afgesloten ruimte beschikbaar moeten komen waar de invullers enige privacy 
genieten indien zij daar behoefte aan hebben. Lokaal Sociaal zal hierover een voorstel doen. 
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